

《单词百科:pretence是什么意思?pretence怎么发音?pretence的解释和用法》

英语单词pretence是什么意思?pretence怎么读?pretence怎么发音?简答网为您整理了pretence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



pretence怎么读

pretence的读音:[prɪˈtens]

pretence的意思

1、n.假装, 作假;借口, 口实;虚伪;虚饰;

pretence的近义词

1、**air** n.天空;空气;空中;神态;曲调;

2、**allegation** n.陈述, 主张;宣称;陈词, 陈述;指控;

3、 **castles in the air** n.空中楼阁;

4、 **claim** vt. 声称;断言;需要;索取;

5、 **con** n.反对票, 反对者;反对的论点, 反对的理由;

pretence的双语例句

1、 He didn't like the food, but he made a pretence of eating some of it as he was a guest.

他不喜欢这道菜, 但因为他是客人,所以假装吃了一些.

2、 The family depended on his ability to wangle a few dollars occasionally . With this money, they would eat well and dress well for a while , making a pretence of affluence.

一家人全靠他在外面讹个钱, 诈个财, 吃点好的, 穿点好的, 装门面.

3、 Conrad had been imprisoned for a year for gaining money by false pretences.

康拉德因为诈骗钱财已经坐了一年的牢。

4、 Which devour widows'houses, and for a pretence make long prayers: these shall receive greater damnation.

他们侵吞寡妇的家产、 假意作很长的祷告.这些人要受更重的刑罚.

5、 The theory made the greatest pretence of having a scientific foundation.

那学说号称最具有科学基础.

6、 Their friendliness was only pretence.

他们的友善态度只不过是装出来的.

7、 Julie made a pretence to feel for the key.

她说道.

8、 He wished to be relieved of his post on the pretence of ill health.

他想托病辞职.

9、 His religion was a mere pretence.

他信教纯属假充样子。

10、a woman with some pretence to beauty

自诩有几分姿色的女人

11、She made no pretence , she was perfectly natural.

她一点不矫揉造作, 而是非常自然.

12、He made no pretence of great musical knowledge.

他未敢妄称音乐知识丰富。

13、With one remark he had ripped away the mask of pretence which covered their activities.

他一针见血地揭穿了他们掩饰自己的伪装.

14、I could not go on living with a man who had married me under false pretences...

我再也不能和一个靠谎言骗我结婚的男人继续生活下去了。

15、Welland made a pretence of writing a note in his pad...

韦兰假装在便笺簿上做笔记。

16、What about your not paying with a pretence of bad quality?

你们收到货后以质量为由不付款 怎么办？

17、You shouldn't scold him on the slightest pretence.

你不应该以一点点借口就责骂他.

18、I make no pretence to being an expert on the subject.

我不敢自诩为这方面的专家。

以上是简答网为您整理的pretence怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于

于pretence的用法、

pretence的释义、pretence的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/pretence>

